
RADA GMINY
w Fałkowie

Bowiat konecki
Woj. Świętokrzvsl.

Zn:KRG .oooz.tiĘozz

PRoT oKoŁ NR XxxvIl/fvfz
z sesji Rady Gminy w Fałkowie,

która odbyła się w dniu f7 czerwca2022 roku
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Fałkowie.

Ad pkt 1.

Sesję o godzinie 10.03 otworzyt i w całości prowadził Przewodntczqcy
Rady Gminy Piotr Gonerka. Na wstępie powitał zaproszonych gości

i uczestnikow sesji w następuj4cych osobach:

- Wójta Gminy Fałków
- Z - cę Wojta Gminy
- Skarbnika Gminy
- Sekrętarza Gmtny
. Radcę prawnego

Henryka Koniecznego,
Krzysztofa Bajora,
Annę Wajnberger,
Barbarę Badelsk4,
Zygmunta Ptaka,

sołtysów i wszystkich ogl4dajęcych transmisję on - line.
Lista obecności uczestników stanowi załącznik nr 1 do protokołu.
Następnie powitał radnych, w oparciu o listę obecności stwierdził, ze na stan

Rady 15 radnych, 14 radnych bierze udział. w obradach' co daje quorum do

podej mowania prawomocnych uchwał.
W obradach nie brałudziału radny Grzegorz Baran.
Zawiadomtt', ze głosowania odbywaó się będq przez system do obsługi
posiedzeń i poprosił o zalogowanie się do systemu informaty;Znego.

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu.

Ad pkt 2.

Następnie Przewodnrczqey Rady Gminy poprosił o zgtaszanie zmian do

przesłane go wraz Z zaproszeniami porz4dku obrad sesji. Zaproponował zmianę

porz4dku w taki sposób, by dodać punkt 5 o brzmieniu ,, Przyjęcie protokołu

z XXXM sesji Rady Gminy w Fałkowię''. Nie było innych propozycjl zmlan,
wobec powyzszego jednogłośnię przyjęto porzędek sesji, ktory brzmi :

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
f , Przyjęcie porzędku obrad.
3. Przyjęcie protokołu zobradXXXN sesji Rady Gminy.
4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXV sesji Rady Gminy.



5. Przyjęcie protokołu obrad z XXXVI sesji Rady Gminy.
6. Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie między sesjami Rady Gminy.
7. Raport o stanie gminy.
- debata nad raportem,
- rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy wotum
zaufania.
8. Sprawozdanie z wykonania Budzetu Gminy Fałków za 202I rok oraz
rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie absolutorium dla Wojta Gminy:
: przedstawienie sprawozdania z wykonania Budzetu Gminy Fałkow za 202I
rok,
- zapoznanię z opini4 RegionalnejIzby obrachunkowej w Kielcach dotyczqcq
sprawozdanra zwykonania Budzetu Gminy za 2021 rok,
- dyskusja nad sprawozdantem,
- rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania
finansowego za202| rok,
- zapoznanie z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia
absolutorium,
- zapoznanie Z Uchwałę Regionalnej lzby obrachunkowej w Kielcach
dotycz4c4 opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej'
- rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie absolutorium dla Wojta Gminy.
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w Sprawl'e zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Fałkow na |ata 2022 - 2025 .

10. Rozpatrzenle projektu uchwały W Sprawte zmian w Budzecie Gminy
Fałków na 202f rok.
1 1. Rozpatrzęnię projektu uchwały w sprawie raportu o sytuacji ekonomiczno

- finansowej Publicznego Zakładu opieki Zdrowotnej w Fałkowie.
|2,Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu ,,Przyjaciel
Gminy Fałków''.
13. Rozpatrzenie projektu uchwały W Sprawie nadania honorowęgo tytułu
;;Mecenasa Sportu'' gminy Fałków.
14. Wolne wnioski i informacje.
15, Zakończenie obrad XXXVII sesji Rady Gminy.

Ad pkt 3.

W tym punkcie Przewodniczqcy Rady Gminy zwrocIł się o zgtaszante
uwag do protokołu z obrad XXXV sesji, która odbyła się w dntu f7 maja202f
roku.
Do protokółu nie zgt.oszono ir'adnych uwag t został. on przyjęty jednogłośnie
w głosowaniu jawnym imiennym ( 14 za).



Ad pkt 4.

W tym punkcie Przewodniczqcy Rady Gminy
uwag do protokołu z obrad uroczystej XXXV sesji,
4 częrwca2022 roku.
Do protokótu nie zgłoszono Żadnych uwag i zostat.
w głosowaniu jawnym imiennym (1 4 za).

Ad pkt 5.

zwrócit się o zgł.aszanl'e
która odbyła się w dniu

on przyjęty j ednogłośnie

W tym punkcie Przewodniczqcy Rady Gminy zwrocit się o zgł.aszanle
uwag do protokołu z obrad XXXM nadzvłyczajnej sesji, która odbyła się w dniu
13 czerwca2022 roku.
Do protokołu nie zgłoszono Żadnych uwag t zostat on przyjęty jednogłośnie
w głosowaniu jawnym imiennym (1 4 za).

Ad pkt 6.

W kolejnym punkcie Z-ca Wójta Krzysztof Bajor odczyĄał informację
o pracy Wójta w okresie od sesji Rady Gminy, która odbyła się w dniu27 maja
2022 roku do obecnej.
Radna Elzbieta Sliwińska zapytata w jakim czasie wymieniane zostan4
wodomierze w gminnych miej scowościach.
Z-ca Wójta Krzysztof Bajor odpowiedział, Że w miarę możliwości technicznych
pracownicy Urzędu Gminy będę systematy cznie j e wymie niac.
Do pracy Wójta w omawianym okresie nie zgłoszono innych pytan i uwag,
informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 7.

Przechodz4c do następnego punktu Prowadz4cy poprosił o zabranie gtosu
Sekretarz Gminy Barbarę Badelsk4, która przypomniał'a, ze raport o stanie
Gminy Fałków za2021 rok był przedstawiony Radzie Gminy na sesji 27 maja,
omówiony na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji i opublikowany na
stronie BIP Urzędu Gminy.
Nikt z mieszkańców nie zgłaszat chęci udziatu w debacie, nie było pytan, wobec
czego Wiceprzewodnicz4ca Rady Gminy odczytata projekt uchwały.

Rada Gminy w obecności 14 radnych w głosowaniu jawnym imiennym
benvzględną ilością głosów ustawowego składu rady 13 ,,Z1,, przy 1

,,wstrzymującym sięo' podjęła Uchwałę Nr XXXVIU273/20Z2 w spra.gvie
udzielenia Wójtowi Gminy Fałków wotum zaufania.
a



Uchwała stanowi za|ącznikNr 4 do protokołu.

Ad pkt 8.

W tym punkcie Prowadzqcy poprosił o zabranie głosu Skarbnik Gminy
Annę Wajnberger, która omówita sprawozdania z wykonania Budzetu Gminy
F.ałków za 2021 rok l zapoznata z oplni4 regionalnej Izby obrachunkowej
w $ielcach dotyczqcą Sprawozdan z wykonania Budzetu Gminy Fałków za2021
rok. Nie było pytan do przedstawionych materiałow.
Przewodniczqcy Rady Gminy odczytat projekt uchwały.

Rada Gminy w obecności 14 radnych w głosowaniu jawnym imiennym
jednogłośnie 14 głosami ,,Z?,, podjęla Uchwałę Nr XXXvIIl274lf022 w
sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem
z wykonania Budżetu Cminy Fałków za 202I rok.
Uchwała stanowi załącznikNr 5 do protokołu.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Piotr Gonerka przedstawił wniosek
Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy
Fałków za 2021 rok, a następnie odczytał pozytywn4 opinię wniosku Komisji
Rewizyjnej podjęt4 przez Regionaln4 lzbę obrachunkowę w Kielcach Uchwałę
Nr 50/2022 z dnta 31 maja 2022 roku.
Nie było pytan i uwag do przedstawionych dokumentów, a następnie
Wi ceprzewo dniczą ca o dczytała proj ekt uchwały.

Rada Gminy w obecności 14 radnych w głosowaniu jawnym imiennym
bezwzg|ędną większością głosów ustawowego składu rady (I4 ,,za,,) podjęła
Uchwałę Nr XXXvIIl275lf022 w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy
Fałków z tytułu wykonania Budżetu Gminy Fałków za 2021 rok.
Uchwała stanowi załącznikNr 6 do protokółu.

Po podjętej uchwale następity brawa i gratulacje dla Wójta Gminy Henryka
Koniecznego. Pan Wójt podziękował wszystkim za wspóln4 pracę
i Przewodnicz4cy RG zarzqdził 15 minutowqprzerwę,

Ad pkt 9.

Prowadzęcy wznowił obrady o godzinie 11.00. Następnie zmiany
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Fałków na lata 2022-2025
omówiła Skarbnik Gminy Anna Wajnberger.
Nie byto pytan, Prowadzęcy odczytał projekt uchwały.
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Rada Gminy w obecności 14 radnych w głosowaniu jawnym imiennym
jednogłośnie (I4 ,,za,,) podjęła Uchwałę |{r XXXVII|L7612022 w sprawie
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Fałków na lata 2022.
2025, która stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 10.

. Do kolejnego projektu uchwały dotyczqcego Zmrun w budzecie Gminy na
rok bież4cy nie wniesiono iadnych uwag, Wiceprzewodniczqca Rady Gminy
zap oznała radnych z j e go treścię.

Rada Gminy w obecności |4 radnych w głosowaniu jawnym
imiennym jednogłośnie (14 ,,Z?,,) podjęła Uchwałę Nr XXXVII/Ż7712022
w sprawie zmian w Budżecie Gminy Fałków na f022 rok, która stanowi
załącznik nr 8 do protokołu.

Ad pkt 11.

Projekt kolejnej uchwaty przedstawiła księgowa PZJZ Agnieszka
Skawińska. Nie było pytań do projektu, w zwt4zku Z powyzszym
Przewodnrczqay Rady Gminy odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy w obecności 14 radnych w głosowaniu jawnym
imiennym jednogłośnie (14 ,,Z3,,) podjęła Uchwałę Nr XXXVII|278/2022
w sprawie przyjęcia raportu o sytuacji ekonomiczno finansowej
Publicznego ZaWadu opieki Zdrowotnej w Fałkowie, która stanowi
za|ącznik Nr 9 do niniejszego protokółu.

Ad pkt 12.

Kolejny projekt uchwały w sprawie nadania tytułu ,,Przyjaciela Gminy
Fałków'' Panu Krzysztofowi Bogdanowi Lipcowi był omawiany na wspólnym
posiedzeniu Komisji. Prowadz4cy odczytał uzasadnienie do podejmowanej
uchwały. Nie było pytan do projektu i Wiceprzewodnicząca odczytał'a 1ego
treść.
Rada Gminy w obecności 14 radnych w głosowaniu jawnym imiennym
jednogłośnie (''14 ,,Zn,,) podjęła Uchwałę Nr XXXVII1279/2022 w sprawie
nadania Ętułu ,,Przyjaciel Gminy Fałków'', która stanowi załącznik Na*10
do niniej s zego protokołu.



Ad pkt 13.

W tym punkcie Prowadzqcy odczytał treść następnego projektu uchwały
w sprawie nadania honorowego tytułu ,,Mecenas Sportu'' gminy Fałków dla
P ana Łukasza Maciej czyka'
Do projektu nie było pytań.
Rada Gminy w obecności 14 radnych w głosowaniu jawnym imiennym
jednogłośnie (14 ,,ZA,,) podjęła Uchwałę Nr XXXruIl280l2022 w sprawie
nadania honorowego Ętułu ,,Mecenasa Sportu'' Gminy Fałków.
Uchwała stanowi za|ącznik nr 11 do protokołu.

Ad pkt 14.

W dyskusji jako pierwsza o głos poprosiła radna Agnieszka Zenka-
Zganl'acz, która przedł"ożyła pismo do Przewodnicz4cego Rady Gminy i Wojta
Gminy z prośb4 o przekazanie go do Starostwa Powiatowego w Końskich
w sprawie budowy chodnika w miejscowości Starzechowice przy drodze
powiatowej. Radna uzasadniła prośbę tym, ze mieszkańcy SQ naraięnl' na
niebezpieczeństwo wynikajęce zę wzmoionego ruchu samochodowego w tej
miejscowości i złym stanem poboczy i poprosiła o działania w tej sprawie.
Następnie radna podkreśliła' ze drewniany most w jej miejscowości ulega
awariom średnio co dwa miesi4ce, dobrze by było wymienić nawierzchnię na
betonową.

Radna ponownie podniosła Sprawę uporz4dkowania oznakowania
miejscowości, oznakowanie numeracji domow połozonych dalej od drogi
gtównej oraz oczyszczęnie i pogłębienie rowów. Następnie radna w imieniu
mieszkańca Starzechowic Jerzego Szymczyka zamteszkałego w posesji
o numerze 110 prosiła o umieszczenla lusterka ulicznego ułatwiającego wyjazd
z jego posesji usytuowanej na łuku drogi gminnej' Radna podkreśliła, Że takie.
lusterko jest potrzebne przy drogach ł4czqcych dawne Starzechowice Dolne i
Górne.

Przewodnicz4cy Rady Gminy Piotr Gonerka poinformował, Żę zostante
zł.ozona interpelacja w Sprawie zmiany godzin kursowania busa, by jeźdztt
równiez w godzinach wieczornych.

Radna Agnieszka Zerka _ Zganiacz zapytała czy będzie jakiekolwiek
pot'4czenie jej miejscowości w okresie letnim.

Radny Grzegorz Zgantacz zwroctł uwagę' Że mtęszkańcy w dalszym
ci4gu czekajqnaprzĄscie drogowe w okolicach marketów w Fałkowie'
Następnie radny Jarosław Kaczmarek odniósł się do wykluczenia
komunikacyjnego miejscowoŚci Sulborowice, Turowice, Papiemia, Reczkgw,
Rudzisko i Dqbrowa. W ubiegłym roku działał na tej trasie bus Sulborowice -
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Końskie, który wkomponował się w potrzeby mieszkańców. od poczqtku roku
do dnia dzisiejszego nie ma tego busa' powiat nie moze zorganizowaÓ przetargu'
poprosił Przewodnicz4cego Rady Gminy o rozpoznanie tematu'

Następnie głos zabrała radna ElŻbleta Sliwińska, która w imieniu
mieszkańców wsi Czermno prosi o uprzętnięcie tzw. ,,Choinek,, oraz
uzupełnienie dziur na drodze w stronę Zuzów.

Następnie w dyskusji zabrał głos radny Robert Bomba pytaj4c co dalej
w przedmiocie remontu barierek przy stawie w Wąsoszu i co wiadomo
w gprawie drogi w kierunku Stawomira Koniecznego.

Na pytania odpowiedziat Wójt Gminy Henryk Konieczny.
Co do drogi powiatowej w Starzechowicach, zredagujemy pismo do Starostwa
by coś się zadziało w tej sprawie, bo chodniki poprawtaj4 bezpieczeństwo,
będziemy o to zabiegac. Co do mostu na drodze powiatowej, z pewnościę
dofinansujemy w 50 % tak4 inwestycję jeśli tylko będzie wola Starostwa aby ten
most naprawić. W sprawie lusterek wyśiemy pracownika by rozpoznał' Sprawę.
W sprawie kursowania busów pan wojt odpowiedziat', Że ci4gle trwajq rozmowy
ze starostwem w tej sprawie.

W kwestii przejścia dla pieszych Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych
i Autostrad wypowiedziata się, ze nie maj4 środkow finansowych i chc4, aby
gmina wykonała projekt. W tym celu jesteśmy na etapie uzgodnień.
Pan wojt podkreślił, ię uzupełnimy nawierzchnię drog w Czermnie'
a wykaszaniem poboczy zajmiemy się po uporzędkowaniu chodników i placów
zabaw. Co do barierek to czekamy nauzgodnienia Zpanem starost4, a w sprawie
zamiany gruntów Z Nadleśnictwem czekamy na stanowisko Regionalnej
Dyrekcji w Łodz|

Wypowiedź pana wojta uzupełnił zastępca Krzysztof Bajor, który
poinformował, że wysłano pismo do Starostwa w sprawie oznakowania
miejscowości Starzechowice i Budy, natomiast co do kursowania busów na
trasie Gustawów _ Końskie to były rozmowy zpanęm starost4 i panią naczęlnik
komunika cji, ktorzy obiecali tę sprawę r ozwiqzaa z przewoznikami

Pan wójt dodał, Że były ustalenia' ze powiat wystąpi o busy na linii do
Sulborowic, a gmina na pozostałe linie.

Następnie o głos poprosił sołtys Woli Szkuckiej by wydać zarzqdzenle w
sprawi e zakazu podlewani a o gródkow.
Pan wójt odpowiedział' ze mieszkańcy powinni sami się pilnowaó bo pompy nie
mog4 nadqzyc tt'oczyc wody w okresie letnim. Z pewności4 takie ogłoszenia
zo stan4 przekazane w tęren'

Radna Monika Stefańska zgłosita potrzebę usy.tuowania lusterka przy
rozstaju dróg Starzechowice - Dqbrowa - Rudzisko.

Sottys Pl4skowic Krystyna ostrowska prosiła o wykoszenie pobo:Zy na
drogach powiatowych oraz przy drodze gminnej z Pl4skowic do SkórnlQaza
barierkam r przy rowach.

7



Sohys olszamowic Damian Nowak prosił, by policja odwiedzała place
zabaw,bo zaczyna robić się na nich niebezpiecznte.

Sohys Czermna Maria Domańska zwrrcała uwagę na zarośnięte posesje _
place między ulicami Kościeln4 a osnowa w Czermnie.

Radna Anna Pluta poprosiła o uzupełnienie piaskiem placów zabaw.
Przewodniczqcy Rady Gminy zaprosił wszystkich na festyn ,,Dni Gminy
Fałków'' w dniu 17 lipca2022 roku.

Ad pkt 15.

W zwięzku ze zrealtzowaniem przyjętego porzędku Przewodniczqcy Rady
Gminy podziękował wszystkim za udział i o godzinte 1'f.10 zamknęł obrady
XXXVII sesji Rady Gminy.

Na tym protokół zakonczono.

Protokółowała:

INSPEKTOR
,t
& -vftti,t ou

Dorota, Anioł


